
Fau 26.10.22 

Tilstede: Cecilie 1a, Oddvar 6a (nestleder), Stine 2b, Hilde Kristin 3 klasse, Pavlina SFO (kasserer), 

Haymanot 3 klasse, Kristine 7b, Linn 4b, Ane 7a, Hege 2a, Jim 5a og Kathrine 6b (referent). 

 

Gjennomgang av forrige referat: 

● SU fornøyd med kommentarer fra FAU ang oppdatering av ordensreglementet ved 

skolen. 

● Ang alder og sykling til skolen, så er dette er en anbefaling. Det er ok. 

● FAU betaler buss til skidag etter nyttår, både for 5 og 6 klasse. 6 klasse fikk ikke skidag i 

fjor. 

● Ang skolens uteområde: Firmaet Multiconsult har fått klarsignal til å lage en helhetlig 

plan for uteområdet til Ågotnes skole. Prosessen er i gang, men veien er fremdeles lang å 

gå.  

● Ang forslag om at 5% av kjøp i butikk kan gå til FAu, er det ikke tatt mer stilling til denne 

gangen. 

 

Evt: 

● Ønskelig med gjennomgang av FAU budsjett. Dette settes opp som agende på et FAU 

møte i nærmeste tid. 

● Forrige disco var en suksess. FAU oppmuntrer sosialkomiteen til å se på invitasjon til 

neste arrangement for å utbedre informasjon om arrangementet og at det informeres 

om tilbud til de familiene som har en vanskelig økonomi.  

● Det kom frem på møtet at 4 klassene i Vestland får gratis sesongkort/årskort. Mer info 

finnes på https://www.vossresort.no/kampanjesal/  Tanken er at penger kan spares om 

skidag flyttes fra 5 til 4 klasse. 

● FAU ønsker å søke om midler til både skolens uteområdet (og Ågotnes generelt) for å 

bedre tilbud til barna som bor her. FAU avventer plan for uteområdet og trenger et 

budsjett for å kunne søke om midler. 

● Det kommer flere spørsmål om de nye treningsapparatene ved Ågotneshallen. Dette er 

apparater som gjerne passer best for større barn/ungdom/voksne og er ikke en del av 

skolens uteområde. Dersom elevene skal benytte seg av dette, må det være sammen 

med voksne fra skolen. Skolen har ikke vært med i bestemmelsen av bruksområdet for 

dette området. Skolen må sammen med Driftsavdelingen komme frem til hvordan 

skolen skal kunne benytte seg av dette området.  

● Sosialkomiteen trenger ca 30 gule vester for å synliggjøre seg for elevene på 

arrangement. Nestleder Oddvar skal undersøke noen muligheter her frem til neste møte.  

 

https://www.vossresort.no/kampanjesal/

